

Set-book Questions - Grade 11 - Unit: 7

1-What do you think are the advantages and disadvantages of the media?

1- في نظرك، ما هي فوائد وأضرار وسائل الاعلام؟

Advantages

- It is an important channel of communication.
- It is the most reliable source for forming public opinion.
- It provides us with the latest news.

- تعتبر قناة مهمة للتواصل.
- تعتبر مصدراً موثوقاً لتشكيل الرأي العام.
- تطلعنا على آخر الأخبار.

Disadvantages

- It can encourage negative and destructive thinking patterns in the society.
- It can force people to think or act in inappropriate way.
- It has the power of forming and altering opinions.

- بإمكانها أن تشجع ظهور الظواهر السلبية والمدمرة في المجتمع.
- بإمكان الوسائل الإعلامية أن تجبر الناس بالقوة على أن تفكر وتتصرف بطريقة غير مناسبة.

2-Why do you think the media has to be as truthful as possible? How can this be achieved?

2- لماذا تعتقد بأنه على وسائل الإعلام أن تكون صادقة قدر الإمكان؟ وكيف يمكن تحقيق ذلك؟

- It has a huge impact on the society and on forming the public opinion.
- It must not convey misleading messages.

- لما لها من تأثير كبير على المجتمع وعلى الرأي العام
- عليها ألا تنقل رسائل مضللة.

3-In your opinion, which is more important the television or the radio? Why?

3- في رأيك، أيهما أكثر أهمية من الآخر؟ التلفاز أم الراديو؟ ولماذا؟

- I think the TV is more important because you can not only hear but also watch it.
- اعتقد بأن التلفاز أكثر أهمية، لأن به ليس فقط تستمع للحديث، بل وأيضاً تشاهده.

4-Kuwait has one of the best media in the Arab world. Discuss.

4- للكويت واحداً من أفضل اعلامات الوطن العربي. أثبت ذلك

- It is one of the most transparent media in the Arab world.
- لديها إعلام يعتبر الأكثر شفافية ووضوح في الوطن العربي

5-How do you think the internet has affected how we consume radio and TV?

- كيف ترى في نظرك، أن الانترنت اثر في استهلاكنا للراديو والتلفاز؟

- The internet offers innumerable sources of information.
- It can act as TV and radio.

- وفر الانترنت لنا مصادر معلومات غير معدودة

- يمكن أن يحل محل التلفاز والراديو بتمثيله دورهما

6- What is Kuwait's Official Media based on?

6 - ما الذي يقوم عليه الاعلام في الكويت؟

a-it is based on Cooperation and respect for the affairs of other countries.

- إنه قائم على التعاون والاحترام شؤون الدول الأخرى.

7-What is your favorite electronic device? Why?

7 - ما هي أفضل وسيلة الكترونية بالنسبة إليك؟ ولماذا؟

In my opinion, television is the most important electronic device, because You can not only listen but also watch everything on TV.

- في رأيي، أرى بأن التلفاز هو أكثر الالكترونيات أهمية، لأنه ليس بإمكانك أن تستمع للحديث فقط، بل وبإمكانك أن تتشاهد الكثير من الأشياء على التلفاز.

8- How have electronic devices changed our life?

8- كيف غيرت الوسائل الالكترونية حياتنا؟

- I think electronic devices has changed our life completely, They saved time and effort. They definitely have made our life easier.

- أعتقد بأن الالكترونيات غيرت حياتنا كلياً، فقد وفرت علينا جهداً ووقتاً، وجعلت حياتنا أسهل بكثير.

Yal Kuwait . com

يالكويت

Yal Kuwait



Set-book Questions - Grade 11 - Unit: 8

1-What is your favorite programme on TV? Why do you like it most?

1- ما هو برنامجك المفضل على التلفاز؟ ولم تحبه كثيراً؟

- My favorite TV programmes are news programmes. Because They give me the opportunity to know what is going on in the whole world.

- برامجي المفضلة على التلفزيون هي البرامج الإخبارية، لأنها تعطيني فرصة لمعرفة ما يدور في العالم بأسره.

2- How can we avoid the negative effects of TV?

2- كيف يمكننا تجنب الآثار السلبية للتلفاز؟

- by making family rules about TV, watching TV with family and friends, setting limits on TV viewing time and turning the TV off during mealtimes.

- بوضع قوانين أسرية للتلفاز، ومشاهدته مع العائلة والأصدقاء، ووضع مدة معينة للمشاهدة وإطفاءه أثناء تناول الوجبات اليومية.

4-TV can be a valuable teaching aid, how?

4- التلفاز ممكن أن يكون وسيلة تعليم قيمة، كيف ذلك؟

- when we are studying other cultures or languages.

- it makes science and math lessons easier and more enjoyable.

- عندما نتعلم منه عن الثقافات أو اللغات الأخرى.

- بإمكانه أن يجعل دروس العلوم والرياضيات أسهل وأكثر متعة.

6-Why are educational programmes on TV important?

6- لم تعد البرامج التعليمية مهمة؟

- it can help us to practice languages.

- these programs help us to improve our level of achievement in subjects.

- ممكن أن تساعدنا على التدريب على اللغات.

- هذه البرامج تساعدنا على تحسين مستوانا التحصيلي في المواد الدراسية.

7-What is wrong with children's programmes?

7- ما هي أخطاء برامج الأطفال؟

-TV isn't selective in what it teaches, Some programmes teach children violence.

- التلفاز غير دقيق في اختياراته لما يعلمه للأطفال، فبعض البرامج تعلم الأطفال العنف.

Yal Kuwait . com

يالكويت

Yal Kuwait



Set-book Questions - Grade 11 - Unit: 9

1-What are the uses of cameras in the modern world?

1- ما هي استخدامات الكاميرا في العالم الحديث؟

-In the modern world cameras can be used for many purposes it can be used to take photos, record videos and film events around us.

- في العالم الحديث، الكاميرا ممكن أن تستخدم في عدة مجالات، ممكن أن تستخدم في أخذ الصور التذكارية، وأن تسجل مقاطع الفيديو، ومشاهد الأفلام.

2-What qualities do you think make a good film critic?

2- ما هي الصفات التي تعتقد بأنها تصنع ناقد أفلام جيد؟

-A good film critic should be honest, respectful and organized. He should be fair.

- ناقد الأفلام يجب أن يكون صادقاً، ومحترماً، ومنظماً، ويجب أن يكون عادلاً

3-What should you consider before writing a film review?

3- ما الذي يجب أن تراعيه قبل أن تبدأ بكتابة نقد لفيلم ما؟

-I should take notes while watching the film

- علي أن أخذ ملاحظات للفيلم الذي أريد أن أكتب عنه

4- What are the elements of a good film?

4- ما هي العناصر المميزة للفيلم الجيد

-Acting, editing, costumes, sound track and photography

التمثيل، المونتاج، الأزياء، المؤثرات الصوتية، التصوير.

5- How can a journalist give a positive image of his country?

5- كيف يصور الصحفي صورة إيجابية عن بلده؟

They should give a positive image of their country to people abroad by focusing on the bright sides in their country.

- عليهم أن يصوروا بلدهم بصورة إيجابية للناس الذين من خارج بلادهم من خلال التركيز على الجانب المشرق في بلادهم.

6-Mention some events that camera operators can record.

6- أذكر بعض لأحداث التي ممكن أن يسجلوها المصورين باستخدام الكاميرا.

Television series, studio programmes, news and sporting events and Private ceremonies

المسلسلات التلفزيونية، البرامج، الأخبار، الأحداث الرياضية، الحفلات الموسيقية الخاصة،

7-How can governments reduce road accidents?

7- كيف يمكن للحكومات أن تخفف من حوادث الطرق؟

- by using speed cameras. Increasing fines for dangerous driving.

- من خلال استخدام كاميرات مراقبة السرعة، وزيادة أسعار مخالفات القيادة الخطيرة



Set-book Questions - Grade 11 - Unit: 10

1- Which new inventions added to cars to make them safer?

1- ما هي الاختراعات التي أضيفت للسيارات لجعلها أكثر أماناً؟

-Many new inventions have been added to cars to make them safer such as airbags, seatbelts and GBS.

- كثير من الاختراعات أضيف للسيارات لجعلها أكثر أماناً، من ضمنها الوسائد الهوائية، وأحزمة الأمان، والخراط.

2- In your opinion what are the real causes of road accidents?

2- في رأيك، ما هي الأسباب الحقيقية لحوادث السيارات؟

-There are a lot of causes behind car accidents such as; high speed, bad weather, bad roads and careless drivers.

- هناك الكثير من الأسباب وراء حوادث السيارات، من ضمنها: السرعة الفائقة، الطقس السيئ، الطرق السيئة، وعدم اهتمام السائقين.

3- Safety devices in cars do not offer a foolproof guarantee. It is true? Justify your answer.

3- خدمات الأمان في السيارات لا توفر الحماية الكاملة والمضمونة، هل هذه حقيقة؟ فسر ذلك.

-Only when everyone drives more carefully will road accidents be something from the past.

- بمجرد أن يكون قاندي المركبات حذرين أثناء القيادة، ستكون حوادث السيارات من الماضي.

4- From your point of view, how can we avoid car accidents?

4- من وجهة نظرك، كيف يمكننا تجنب حوادث السيارات؟

-We can avoid car accidents by many ways. We should drive carefully, follow the traffic rules and wear seatbelts.

- يمكننا تجنب الحوادث بمختلف الطرق، منها: يجب أن نقود السيارة بحذر، وأن نتبع قوانين المرور، وأن نضع حزام الأمان.

5- In your opinion, what are seat belts in cars designed for?

5- في رأيك، على ماذا تم تصميم أحزمة الأمان في السيارات؟

-They are designed to reduce injuries. They retain people in their seats and prevent them from hitting hard objects.

- مصممة على تقليل الإصابات، وعلى أن تثبت الركاب في مقاعدهم، وأن تمنعهم من ضرب الزجاج بقسوة.

6- Mention some innovations that keep us secure in our lives.

6- أذكر بعض الابتكارات التي تجعلنا أكثر أماناً في حياتنا،

a- Airbags. B- Smoke alarms. C- Vaccinations.

أ- الوسائد الهوائية ب- إنذارات الدخان والحريق ج- اللقاح

7- What are the benefits of smoke alarms? How do they keep us safe?

7- ما هي فوائد إنذارات الحريق (الدخان)؟ وكيف يمكنها أن تحافظ على سلامتنا؟

They save people's lives. They are cheap to buy and easy to fix.

- تتفد حياة البشر، وهي رخيصة الثمن وسهلة الإصلاح.

8-What are the best places to fix the smoke alarms in?

8- ما هي أفضل الأماكن لوضع أجهزة انذار الحريق (الدخان) فيها؟

The best places to fix the smoke alarms are in halls, in corridors and at the top of the stairs.

- أفضل الأماكن التي يفضل وضع أجهزة انذار الحريق فيها: الصالات، والممرات، وأعلى السلم.



Set-book Questions - Grade 11 - Unit: 11

1- Mention the environmental problems on earth that damage our life.

- 1- أذكر بعض المشكلات البيئية التي تضر بحياتنا.
- I think pollution, deforestation, global warming and the extinction of rare animals and plants
- التلوث، وإبادة الغابات، والاحتباس الحراري، وانقراض الحيوانات والنباتات النادرة

2-How do you think man affects the environment negatively?

- 2- كيف يكون البشري ضرراً على البيئة؟
-Man cuts down trees and hunts rare animals. Also, man pollutes the environment.
- عندما يقوم هذا البشري بقطع الأشجار، واصطياد الحيوانات النادرة، وتلويثه للبيئة أيضاً.

3-What are the hazardous effects of pollution.

- 3- ماهي أخطار التلوث البيئي؟
Pollution causes a lot of diseases. It kills some animals.
- للتلوث البيئي الكثير من الأخطار، ومنها: ممكن أن تقتل بعض الحيوانات.

4-What may cause pollution?

- 4- ما الأشياء التي قد تسبب التلوث البيئي؟
-The smokes from cars and factories and throwing rubbish cause pollution.
-دخان السيارات والمصانع، ورمي النفايات قد يسببان التلوث البيئي.

5-How can we reduce pollution?

- 5- كيف يمكننا التقليل من التلوث؟
-I think factories should be built away from the city centers. Cars should use clean fuel. Also, we should recycle rubbish.
- على المصانع أن تبنى بعيداً عن مراكز المدينة، ويجب استخدام وقود نظيف في السيارات، وإعادة تدوير النفايات.

6-Deforestation is a harmful problem. Give reasons.

- 6- إبادة الغابات مشكلة مضرّة، أعط بعض الأدلة على ذلك.
It destroys natural habitats of animals. It causes global warming.
- ممكن أن تدمر مواطن الحيوانات، وتسبب الاحتباس الحراري.

7- What are the causes of deforestation?

- 7- ماهي اسباب اباداة الغابات؟
-people cut down trees to grow crops, look for oil, graze animals or get wood.
- الناس يقطعون الأشجار للزراعة، وللبحث عن النفط، ولرعي الحيوانات، أو لاستخدام الخشب.

8-What may cause global warming?

- 8- ما الذي يسبب الاحتباس الحراري؟
I think global pollution and deforestation may cause global warming.
- التلوث البيئي، وإبادة الغابات قد يسببان الاحتباس الحراري.

9-What are the bad effects of global warming?

- 9- ما هي الآثار السلبية المترتبة على الاحتباس الحراري؟
Global warming increases the temperature on earth. It also kills some animals.
- الاحتباس الحراري يرفع من درجة حرارة الأرض، ويقتل الحيوانات.

10-How can we avoid global warming?

- 1- كيف يمكننا تجنب الاحتباس الحراري؟

We should reduce pollution. We should ban cutting trees. We should also plant more trees.

- علينا أن نقلل من التلوث، وعلينا الإقلاع عن قطع الأشجار، وعلينا أيضاً أن نزرع أشجاراً أكثر.

11-What may cause the extinction of some animals?

11- ما هي أسباب انقراض بعض لحيوانات؟

I think deforestation and hunting rare animals are the main causes of the extinction of some animals.

- إبادة الغابات وصيد الحيوانات النادرة هي الأسباب الرئيسية لمشكلة انقراض بعض الحيوانات.

12-How can we save rare animals from extinction?

12- كيف يمكننا حماية الحيوانات النادرة من خطر الانقراض؟

We should stop hunting rare animals. We shouldn't cut down trees and keep their habitats. We should establish nature reserves.

- علينا التوقف عن صيد الحيوانات النادرة، وعلينا ألا نقطع الأشجار وحفظ مواطن هذه الحيوانات، وعلينا أيضاً أن ننشئ محميات طبيعية لها.

Yal Kuwait . com

يالكويت

Yal Kuwait



Set-book Questions - Grade 11 - Unit: 12

1- What natural disasters/threats that cause damage to our life on Erath?

- 1- ما هي الكوارث التي بإمكانها أن تتسبب بضرر على حياتنا في الأرض؟
- The natural disasters are volcanoes, earthquakes, floods and tornadoes.
- الكوارث الطبيعية، مثل: البراكين، والزلازل، والاعاصير.

2- What are the bad effects of the natural disasters?

- 2- ما هي الآثار السلبية المترتبة على الكوارث الطبيعية؟
-They kill and injure people. People become homeless. Also, they destroy buildings and properties.
- ممكن أن تقتل وتتسبب بجروح للناس وتشردهم، وممكن أن تدمر المباني والممتلكات.

3- How can we avoid the dangers of the natural disasters?

- 3- كيف يمكننا تجنب الاخطار المترتبة على الكوارث الطبيعية؟
-We should live away from volcanoes. We should build dams. Media should raise people s awareness.
- علينا أن نعيش في مكان بعيد عن البراكين، وعلينا بناء السدود، وعلى الاعلام ان ترفع من مستوى وعي الناس عن هذه الكوارث.

4- Engineers design buildings which won't fall down when the earth quakes. Explain.

- 4- صمم المهندسون مباني لا تتأثر بالزلازل، ويحد من سقوطها أثناء الزلازل، فسر ذلك.
-Buildings should be built on springs and rollers. We should use rubber and soft building materials.
- على المباني أن تبنى على النواضح المرنة والبكرات، ولينا أن نستخدم المواد البنائية المطاطية والمرنة.

5- How can governments overcome the problem of water shortage?

- 5- كيف يمكن أن تتغلب الحكومات على نقص المياه؟
They should build desalination plants and They should drill water wells.
- يجب أن تبنى محطات تحلية للمياه، وأن تحفر آبار مياه

6- What should governments do to help people in natural disasters?

- 6- ما الذي يجب أن تفعله الحكومات لمساعدة الشعب في الكوارث الطبيعية؟
They should warn people before the occurrence of disasters. They should provide people with shelter and aid.
- عليهم أن يحذروهم قبل حدوث الكوارث الطبيعية، ويجب عليهم أن يؤمنوا لهم المأوى والمساعدات الطبية.

7- Meteorologists can collect information about natural disasters from different sources.

Mention.

- 7- يمكن لأخصائي الأرصاد الجوية جمع المعلومات الخاصة بالكوارث الطبيعية من مختلف المصادر، أذكر بعضاً منها.
-They collect information from satellites, radars, weather stations and weather balloons.
- يمكنهم أخذ المعلومات من الأقمار الصناعية، والرادارات، ومحطات الطقس، وبالونات الطقس.

8- How does Kuwait show care and interest in the environment?

- 8- كيف تظهر الكويت اهتمامها بالبيئة؟
-Kuwait builds more nature reserves. Kuwait also bans hunting rare animals.
- أقامت الكويت المحميات الطبيعية، وتحظر الكويت أيضاً اصطياد الحيوانات النادرة.

9- Building dams is very important, why?

- 9- بناء السدود مهم جداً، لماذا؟
-Dams store water. They stop floods and produce electricity.
- السدود تخزن الماء، تمنع الفيضانات، وتنتج الكهرباء